



SOCIAL MEDIA

LOGOS

BRADING

PRINTING



على مدار عام كامل، قمنا بإدارة عدد كبير من حسابات السوشIAL ميديا باحترافية عالية وأستراتيجيات مدروسة شملت مختلف المجالات والأنشطة التجارية تميّزنا بأسلوب عصري ومحظى بذوق يتناسب مع كل فئة مستهدفة مما ساهم في تحقيق نتائج ملحوظة على مستوى التفاعل والنمو والانتشار وقد أحدثت حملاتنا تأثيراً حقيقياً على م الواقع التواصل الاجتماعي في مصر ومختلف دول الوطن العربي، وخاصة في منطقة الخليج

SOCIAL MEDIA

SERVICES





Social Media
Management



Ads management



Graphic Designs



Content Creation



Seo Optimisation



Web & Mobile
Development



Video Creation



Branding

• • •

Vector
Marketing Agency

01

FASHION FIELD

مجال الموضة

CLOTHING & ACCESSORIES

في مجال الفاشون، نحرص على إبراز الصورة الكاملة للبراند بدايةً من الملابس وصولاً إلى الأحذية، الشباشب، والإكسسوارات.
In the field of fashion, we are keen to highlight the full image of the brand, starting from clothes to shoes, slippers, and accessories.



تضاميناً تركز على إظهار المنتج بشكل يعكس جماله وجودته مع الحفاظ على روح العلامة التجارية نوتم بالتفاصيل الدقيقة مثل الألوان، الخامات وتناسق القطع مع بعضها لخلق صورة متكاملة تعبر عن الأناقة والعملية في نفس الوقت
نحرص أيضاً على أن يكون المحتوى متنوعاً ما بين العصري والكلاسيكي بحيث يخاطب مختلف الأذواق ويعنّج كل براند بحضور قوي ومؤثر في السوق

Our designs focus on showing the product in a way that reflects its beauty and quality while maintaining the brand spirit. We pay attention to fine details such as colors, materials, and the harmony of pieces together to create an integrated image that expresses elegance and practicality at the same time. We also make sure that the content is diverse between modern and classic so that it addresses different tastes and gives each brand a strong and influential presence in the market

MEDICAL FIELD

المجال الطبي

PHARMACIES

صيدليات

اما في مجال الصيدليات، نرکز على تقديم التصاميم والمحفوی الذي يعكس المصداقية والاحترافية

In the field of pharmacies, we focus on providing designs and content that reflect credibility and professionalism.



مع إبراز دور الصيدلية كمكان موثوق يوفر الدواء والرعاية الصحية في آن واحد. نوّتم بإظهار المنتجات الدوائية والعروض بشكل منظم وواضح يساعد العميل على اتخاذ قراره بسهولة. كما نسلط الضوء على الخدمات الإضافية مثل التوصيل، الاستشارات الطبية السريعة أو ركن منتجات العناية الشخصية. هدفنا أن يشعر العميل أن الصيدلية ليست مجرد مكان لشراء الدواء، بل شريك في الحفاظ على صحته وراحته اليومية. تصاميمنا تسعى دائمًا لخلق توازن بين الجانب الطبي الجاد والجانب الإنساني القريب من الناس.

we focus on providing designs and content that reflect credibility and professionalism, while highlighting the role of the pharmacy as a reliable place that provides medicine and health care at the same time. We care about presenting pharmaceutical products and offers in an organized and clear manner that helps the customer make his decision easily. We also highlight additional services such as delivery quick medical consultations, or a personal care products corner. Our goal is for the customer to feel that the pharmacy is not just a place to buy medicine, but a partner in maintaining his daily health and comfort. Our designs always strive to create a balance between the serious medical side and the human side close to people.

RESTAURANTS & CAFES

مطاعم وكافيهات



في مجال المطاعم والكافيهات، نركز على إبراز هوية المكان من خلال التصميم، بدءاً من الألوان والأجواء، وصولاً إلى طريقة عرض الأطباق والمشروبات. هدفنا أن يشعر العميل بالدفء والانجذاب حتى قبل زيارته للمطعم، فتنقل له تجربة بصرية تحاكي تجربة التذوق والرائحة. كما نعمل على تقديم الصور والكلمات بشكل يعكس جودة الخدمة، ويشجع على التفاعل وزيارة المكان.

In the restaurant and café industry, we focus on highlighting the venue's identity through design, from colors and atmosphere to the presentation of dishes and drinks. Our goal is to create a sense of warmth and attraction for customers even before they visit the restaurant, conveying a visual experience that mimics the taste and smell. We also work to present images and words that reflect the quality of service and encourage interaction and visits.

COSMETICS

مستحضرات التجميل



في مجال منتجات التجميل والعناية الشخصية، نركز في التصاميم على إبراز المنتج بشكل واضح وجذاب يعكس جودته ويظهر مميزاته الأساسية مثل التركيبة، الفوائد، وطريقة الاستخدام. نحرص على أن تكون التصاميم قريبة من اهتمامات العميل المستهدف، سواء كان يبحث عن منتج عملي للاستخدام اليومي أو منتج فاخر يعكس حياة مميزة. كما نهتم باستخدام ألوان وأشكال تعبر عن الجمال والاهتمام بالنفس، مما يساعد العلامة التجارية على بناء ثقة وارتباط نفسي لدى العميل.

In the field of beauty and personal care products, we focus in designs on highlighting the product clearly and attractively reflecting its quality and showing its basic features such as composition, benefits, and method of use. We make sure that the designs are close to the interests of the target customer whether he is looking for a practical product for daily use or a luxury product that reflects a distinctive lifestyle. We also care about using colors and shapes that express beauty and self-care which helps the brand build confidence and psychological connection among the customer.

MEDICAL FIELD

المجال الطبي

MEDICAL CENTERS

مراكز طبية



تصاميمنا للعيادات الطبية تهدف إلى بناء الثقة مع المرضى من خلال محتوى واضح واحترافي. نركز على توصيل الخدمات الطبية والتجهيزية بطريقة مبسطة وسهلة الفهم مع إبراز الجدية والالتزام بالمعايير الصحية. نحرص على أن تعكس التصاميم الأمان والراحة النفسية للمريض مما يساعد على تعزيز صورة العيادة كمكان موثوق

Our designs for medical clinics aim to build trust with patients through clear and professional content. We focus on delivering medical and cosmetic services in a simplified and easy-to-understand manner, highlighting seriousness and adherence to health standards. We ensure that the designs reflect the safety and psychological comfort of the patient which helps enhance the clinic's image as a reliable place

REAL ESTATE

عقارات



العقارات من أكثر المجالات التي تحتاج إلى عرض احترافي دقيق ومؤثر، لذلك نولي في تصاميمنا اهتماماً خاصاً بكيفية إبراز قيمة كل مشروع. لا يقتصر الأمر على عرض صور لمباني أو وحدات، بل نعمل على تقديم رؤية متكاملة تعكس أسلوب الحياة الذي يمكن أن يعيشه العميل داخل هذا المكان. نركز على إبراز التفاصيل المهمة مثل المساحات، المخططات المعمارية، وأنماط التشطيب، مع تسليط الضوء على المميزات الفريدة لكل مشروع سواء كان سكنياً أو تجاريًّا. كما نظهر الجوانب الاستثمارية والجدوى المستقبلاً للمشروعات، لمنحك الرسالة قوة أكبر وتجعلها موجةً بدقةً للأفراد الباحثين عن منزل العمر، وكذلك للمستثمرين الراغبين في فرص مضمونة وعوائد مجذبة.

Real estate is one of the areas that most requires an accurate and influential professional presentation, so in our designs we pay special attention to how to highlight the value of each project. Not only do we display images of buildings or units, but we also work to provide an integrated vision that reflects the lifestyle that the customer can live within this place. We focus on highlighting important details such as spaces architectural plans, and finishing styles, highlighting the unique features of each project, whether residential or commercial. We also demonstrate the investment aspects and future feasibility of the projects, giving the message greater strength and making it precisely targeted to individuals looking for the home of a lifetime as well as to investors seeking guaranteed opportunities and rewarding returns.

CONTRACTING AND FINISHING

المقاولات والتشطيبات



تصاميمنا في مجال المقاولات والتشطيبات ترکز على إبراز قوّة المشاريع وجودة التنفيذ. نعرض الأعمال بطريقة احترافية توضح مراحل البناء والتشطيب وتبّرّز التفاصيل الفنية التي تهم العميل مثل الدقة في التنفيذ، جودة المواد والالتزام بالمواعيد. الهدف هو تقديم صورة عملية تعكس الثقة والاحترافية.

Our designs in the field of contracting and finishing focus on highlighting the strength of projects and the quality of implementation. We present the work in a professional manner that explains the construction and finishing stages and highlights technical details that are of interest to the client, such as accuracy in implementation, quality of materials, and punctuality. The goal is to provide a practical picture that reflects trust and professionalism

TOURISM

السياحة



السياحة ليست مجرد سفر من مكان إلى آخر، بل هي تجربة حياة متكاملة تبدأ من لحظة التفكير في الرحلة و حتى العودة منها لذلك نصمم محتوى ينقل روح المغامرة والراحة معاً، يجعل العميل يعيش جزءاً من التجربة قبل أن يبدأها بالفعل. نهتم بإبراز الوجهات السياحية والأنشطة المختلفة بطريقة بصرية مبهرة وواقعية، تعكس جمال الطبيعة، ثراء الثقافة، وتنوع التجارب المتاحة. نركز أيضاً على الجانب الخدمي الذي يطمئن العميل، بدءاً من تسهيل إجراءات الحجز وتقديم برامج متنوعة (دينية، ترفيهية، عائلية)، وصولاً إلى تنظيم الرحلات وتوفير حجوزات الطيران والفنادق.

Tourism is not just traveling from one place to another, but rather an integrated life experience that begins from the moment you think about the trip until you return from it. So we design content that conveys a spirit of adventure and comfort together and makes the customer live part of the experience before they actually start it. We focus on highlighting tourist destinations and various activities in a dazzling and realistic visual way that reflects the beauty of nature, the richness of culture, and the diversity of available experiences. We also focus on the service aspect that reassures the customer, from facilitating booking procedures and offering various programs (religious entertainment, family), all the way to organizing trips and providing flight and hotel reservations.

FURNITURE

الاَثْاث



تصاميمنا في مجال الأثاث تركز على إبراز المنتج بشكل أنيق وواضح يعكس الجودة الحقيقية للبراند. نوّتم بعرض التفاصيل التي تهم العميل مثل الخامات، الألوان، والاسخدامات العملية. كما نحرص على تقديم التصميم في صورة قريبة من الواقع، ليشعر أن الأثاث ليس مجرد قطعة بل تجربة تضيف راحة وجمال لمساحته الخاصة

Our designs in the field of furniture focus on highlighting the product in an elegant and clear way that reflects the true quality of the brand. We care about displaying details that interest the customer, such as material, colors, and practical uses. We also make sure to present the design in a way that is close to reality, so that he feels that the furniture is not just a piece, but an experience that adds comfort and beauty to his private space

AUTOMOTIVE FIELD

مجال السيارات



في مجال السيارات، نركز على إبراز قوة العلامة التجارية سواء كانت مرتبطة ببيع السيارات، خدمات الصيانة، أو قطع الغيار. تصاميمنا تهدف إلى تقديم صورة واضحة واحترافية تعكس الثقة والجودة، مع تسليط الضوء على المزايا التي تهم العميل بشكل مباشر مثل الأمان، الكفاءة، وسهولة الخدمة. نوّتم بتقديم محتوى يعبر عن هوية бrэнd سواء كان موجهاً للأفراد الباحثين عن سيارات عصرية، أو لمالكي السيارات الذين يبحثون عن مركز صيانة موثوق أو قطع غيار أصلية. نولي اهتماماً كبيراً بالتفاصيل البصرية مثل إبراز شكل السيارة، أدوات الصيانة، أو بيئة مركز الخدمة، لضمان وصول رسالة واضحة بأن العميل سيحصل على خدمة عالية الجودة. هدفنا هو بناء صورة قوية للعلامة تجعلها الخيار الأول لكل من يبحث عن الاعتمادية والراحة في عالم السيارات.

In the field of pharmacies, we focus on providing designs and content that reflect credibility and professionalism, while highlighting the role of the pharmacy as a reliable place that provides medicine and health care at the same time. We care about presenting pharmaceutical products and offers in an organized and clear manner that helps the customer make his decision easily. We also highlight additional services such as delivery, quick medical consultations, or a personal care products corner. Our goal is for the customer to feel that the pharmacy is not just a place to buy medicine, but a partner in maintaining his daily health and comfort. Our designs always strive to create a balance between the serious medical side and the human side close to people.

TECHNOLOGY

تكنولوجي



في مجال التكنولوجيا، نحرص على تقديم التطبيقات والمنصات الرقمية بأسلوب يعكس الاحترافية والابتكار. نصمم محتوى يوضح سهولة الاستخدام، سرعة الأداء ومستوى الأمان الذي يبحث عنه المستخدم. نهتم أيضاً بإبراز المزايا التنافسية لكل تطبيق مثل طرق الدفع، متابعة الطلبات، أو إدارة الخدمات، مع عرض تجربة بصرية عصرية تعكس هوية البراند. هدفنا أن يرى العميل في كل تصميم قيمة دقيقية تدفعه للتحميل والاستخدام بثقة.

In the field of technology, we are keen to present digital applications and platforms in a manner that reflects professionalism and innovation.

We design content that demonstrates ease of use, speed of performance and the level of security the user is looking for. We also focus on highlighting the competitive advantages of each app, such as payment methods, order tracking, or service management, while offering a modern visual experience that reflects the brand's identity. Our goal is for the customer to see real value in every design that drives them to download and use with confidence.

TECHNOLOGY

تكنولوجي



- قدمنا حلول تسويقية متكاملة للتطبيقات
- اشتغلنا على تصميمات إبداعية ومحتوى يوضح المميزات
- أطلقنا حملات تعريفية بسيطة وسهلة
- ساعد ذلك على زيادة التحميلات وانتشار التطبيق

بين الفئة المستهدفة

- We provided integrated marketing solutions for apps.
- We worked on creative designs and content that highlighted the features.
- We launched simple and easy-to-follow awareness campaigns.
- This helped increase downloads and spread the app among the target audience.

شکریہ تھانکس

LET'S CONNECT THERE



NAVIGATION

OUR TEAM

CONTACT US

ABOUT US

FAQs

CONTACT

+20 155 004 2007

VECTOR.EG.MARKETING@GMAIL.COM

كفرالشيخ - شارع الدلتا - ابراج الفالوجة (ب)

www.vectoreg.online